
Grundejerforeningen Bispeengen/Munkemaen 

Bestyrelsesmøde 7/10-24 kl. 18 hos Kasper 

Referent: Tine Dahl Møller 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

a. Godkendt. Ingen kommentarer. 

 

2. Opfølgning på punkter fra sidste møde 

a. Tine opdaterer hjemmesiden med korrekte oplysninger og telefonnumre samt laver en 

intern adresseliste. 

 

3. Status på områdets veje og stier 

a. Fibernettet er skudt under vejene og har lavet buler i asfalten nogen steder i sidste 

vænge ulige nr. Der er to års reklamationsret fra området er meldt klar, så vi afventer og 

ser, hvad der sker med dem. Vi er generelt opmærksomme på andre mangler. 

b. Der er opsat gule refleksbånd på alle cykelchikaner i mellem vængerne. 

c. Frederik og Claus Borg har været rundt og kigge på asfalt og den ser generelt ok ud i alle 

vængerne. 

 

4. Status på grønne arealer. 

a. Kasper har overtaget rollen som ansvarlig for de grønne områder fra Finn Donsager.  

b. Er det muligt at opsætte et skilt ”Legende Børn” i vængerne? Lad os bare bestille otte 

skilte til alle vænger. Kasper gør dette. 

c. Hvad er sluk/tænd perioder på lygtepælene i vænget? Det er Energi Fyn, der står for 

dem og efter der er kommet energi sparepærer i dem, så er de tændt 24/7. Vi opfordrer 

til at man selv kontakter Energi Fyn, hvis man har problemer med lygtepælene. 

 

5. Orientering omkring regnskab 

a. Status på investering af foreningens midler. Vi skulle gerne kunne indkassere omkring 

30.000 i afkast pr. År. For to år siden havde vi minus 10.000 i renteindægter, så det er en 

klar forbedring. 

b. Regnskabet indtil videre. Det ser fint ud. Vi venter på regninger fra slamsugning og 

Norskov, men indtil videre ingen uforudsete udgifter. 

 

6. Opfølgning på henvendelser fra områdets beboere 

a. Status på brandsti ved Munkemaen 20. Det er blevet anmeldt på appen ”Giv et tip” og 

så er der blevet ordnet buskads, så brandvejen igen er fri. 

b. Status på henvendelse omkring forsikring. Kan vi ændre forsikringerne så vi får en 

bestyrelsesansvarforsikring i stedet for den nuværende forsikring, der dækker folk, der 

arbejder for os? Claus Hammerich undersøger, hvad der er muligt og hvad de 



forskellige forsikringer dækker og koster, inkl. den forsikring vi har nu og fremlægger det 

på næste bestyrelsesmøde. 

c. Status på Velfærdens Fundament. Alle tiltag er meget forsinkede, multibane ved 

boldklubben, renovering af matematiklegepladsen.  

 

7. Eventuelt 

a. Claus H. Fortæller om et kursus han har været på omkring bestyrelsesarbejde og vi 

overvejer generelt at uddanne flere i bestyrelsen for at uddanne os mere om, hvad 

rollen som bestyrelse kan indeholde. 

b. Der er oprettet en Facebookgruppe for hele grundejerforeningen.  

c. Tine giver Rasmus adgang til hjemmesiden 

 

8. Dato for næste møde er d. 10. januar hos Claus Hammerich. 
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